
 

 

Protokoll  

Styrelsemöte söndag 20 september 2020 hos Anders Edelsgren 

Närvarande: Karin Söremark, Anders Edelsgren, Tomas Holm, Paula Qviberg, Anders Malmer 

1. Mötet öppnat  

2. Introduktion för nya styrelsemedlemmar Karin Söremark ordf. och Paula Qviberg sekr. kring vad 

som ingår i det årliga arbetet och vad som är aktuellt just nu.  

3. Kontakt finns nu upprättad mellan Nacka kommun och skogssektionen där det tycks finnas goda 

förutsättningar för ett bra samarbete. Inspektion av grönområden pågår med målet att 

återupprätta ett avtal med kommunen om hur dessa ska skötas. Skogssektionen har föreslagit 

att grönområden ska delas upp i tre delar där en ansvarig utses i varje område för att se till att 

röjning av sly mm arrangeras. Inget beslutas i denna fråga på detta möte utan Jakob Bjurström 

fungerar som kontaktperson med kommunen och driver tillsammans med skogssektionen denna 

fråga vidare. Personen på kommunen som arbetar med detta heter Karl Bengtsson.  

4. Fotbollsplanen på Lillängsvägen planeras för en upprustning i samarbete mellan Nacka kommun 

och Lillängens egnahemsföring. Ander Edelsgren har via föreningens facebooksida efterhört 

medlemmarnas åsikter kring vad som ska göras med denna yta och ett brett intresse verkar 

finnas för att utnyttja ytan för olika motionsaktiviteter som kan samsas med pulkabacken. Nacka 

kommun har önskat att en förening antingen nybildad eller nu existerande ska ta på sig denna 

fråga. Tomas Holm och Anders Malmer bildar en grupp som arbetar med denna fråga och tar i 

ett första steg fram ett förslag som kan presenteras till föreningen och Nacka kommun.  

5. Kommunen planerar att bygga en trappa från höjden ovan Ättestupsvägen ner till vattnet och 

att förbättra framkomligheten utmed vattnet bort till Storängen. I planen ingår även att bygga 

en ny trappa vid platsen för den nu existerande vid Lillvägen men detta kan inte bli aktuellt 

förrän 2023. Anders Edelsgren ska ta fram ett förslag på hur det kan göras av föreningens 

medlemmar och efterhöra med kommunen om de kan finansiera material. Han ska också ta 

kontakt med Staffan Lund avseende pumstationen på vägen till bryggan. 

6. Anders Edelsgren informerar om vad som sker inom Nacka Bygger stad. Bostadsbyggandet 

verkar i nuläget inte bli så omfattande som planerat och därför planeras i nuläget inte för någon 

byggnation av förskolor som tidigare har diskuterats att förläggas i Lillängsskogen.  

7. Julaktivitet planeras till 12 december.  Anders Malmer och Tomas Holm ansvarar för detta och 

Anders kommer att ta fram en inbjudan som ska distribueras tillsammans med inbetalningskort 

för föreningsavgiften. 

8. Nästa möte planeras till 25 november, ordförande kallar till möte. 

9. Mötet avslutat. 

Vid tangentbordet Paula Qviberg 


